
Záznam zo stretnutia s občanmi 

zo dňa 10.  5. 2023 

 

Miesto konania: veľká zasadačka MsÚ, čas 17,00-18,00 hod.  

Stretnutie s občanmi otvoril primátor mesta Mgr. Kolek, ktorý prítomných privítal. 

Podnety: 

Mgr. Kolek – primátor mesta - dostal množstvo podnetov k nepokosenej zeleni na území 

mesta  

odovzdal slovo Mgr. Popluhárovi A. – poverenému riaditeľovi TsMG. 

Mgr. Popluhár – nie je to úmyselne spôsobený stav, ide o zhluk viacerých faktorov – zdravotný 

stav zamestnancov TsMG- PN, nepriaznivé počasie, ďalšie úlohy súvisiace s výsadbou 

zelene...Hneď ako to bude možné bude sa kosenie realizovať. Sídlisko SNP sa začne kosiť už 

zajtra. 

Dezider Kiss – občan 

- vyjadril sa k zrušeniu bodu Pripomienky, podnety občanov v rámci programu MsZ, na 

stretnutia s občanmi chodí málo poslancov – žiada prehodnotiť vrátenie uvedeného bodu do 

programu MsZ. 

Mgr. Kolek, primátor mesta zodpovedal – občania majú priestor pre komunikáciu aj 

s poslancami aj s ním, pokiaľ príde z radov poslancov návrh na opätovné zaradenie uvedeného 

bodu do programu, nebude proti. Vychádzalo sa zo schváleného uznesenia, že každému 

rokovaniu MsZ musí predchádzať stretnutie s občanmi. 

P. Závodský – viceprimátor – objasnil dôvody zrušenia uvedeného bodu z programu rokovania 

MsZ. Na MsZ sme limitovaní rokovacím poriadkom, časovým limitom. Majú poslaneckú 

dohodu, že v prvom polroku nebudú nič meniť, ak bude vôľa poslancov niečo meniť tak sa to 

prehodnotí. 

- k občianke A. Tankovej – neprispôsobivé správanie v meste, kedy a čo sa s tým bude 

robiť 

Mgr. Gešková, vedúca OSS odpovedala, uvedená občianka sa rieši, bola súdom pozbavená 

svojprávnosti, mesto sa stalo jej opatrovníkom a budú nasledovať ďalšie kroky riešenia, 

umiestnenie v zariadení. 

- zlá dopravná situácia na Novej Dobe – jednosmerka od pošty, niekedy autá prechádzajú cez 

cyklotrasu. Je potrebné riešiť situáciu dopravnými značkami. Má niekoľko podnetov a návrhov 

na zlepšenie, lacné riešenia. 

P. Závodský, viceprimátor – odporúča v tejto veci p. Kissovi, aby sa nakontaktoval na Ing. Z. 

Kovága, predsedu Komisie investičnej, dopravy, verejného poriadku... za účelom ďalších 

možností riešenia dopravnej situácie. Je to komisia, ktorá je poradným orgánom MsZ v oblasti 

dopravy, resp. kontaktovať Ing. Vargovú, vedúcu odd.na MsÚ. Aj mesto bude robiť zmeny 

v tejto lokalite, jeden náš podnik sa odtiaľ odsťahuje, vytvorí sa tam viac voľného miesta. Rád 



si s pánom Kissom prejde návrhy na zlepšenie. Vedenie mesta má pravidelné stretnutia 

s okresným dopravným riaditeľom a bude sa to riešiť. Snažia sa riešiť situáciu veľmi rýchlo. 

Pokiaľ je to zmysluplné vždy vyjdú v ústrety. 

- stav budovy bývalej reštaurácie Merkúr – budova je zvetraná, hrozí nebezpečenstvo 

zrútenia, je to potrebné riešiť. 

Mgr. Kolek – táto téma bude predmetom júnového MsZ, jedným z investorov je poslanec MsZ, 

ktorý chce čím skôr dať uvedený objekt do poriadku. V tomto roku chcú zahájiť rekonštrukčné 

práce na objekte. Odovzdal slovo investorovi podnikateľského zámeru súvisiaceho s uvedeným 

objektom. 

P. Závodský – doplnil, že investičná aktivita bola pozastavená lebo uvedený objekt nemá 

parkovacie plochy, resp. má, ale v lokalite, ktorá sa stretla s nevôlou občanov. Finálne riešenie 

- rieši sa zámena pozemkov, ktorá by bola finančne výhodná pre mesto. Pripravuje sa 

dokumentácia na júnové MsZ. Pokiaľ to schváli MsZ, tak začne sa s rekonštrukciou objektu. 

Obdobný prípad budova prevádzky Galgan. 

JUDr. Wolf odpovedal, odprezentoval možnosti týkajú zámeny pozemkov a informoval 

o dôvodoch hodných osobitného zreteľa, výhodné pre mesto. K zámene môže prísť, ale musia 

byť splnené podmienky hodné osobitného zreteľa. Mestu doručil potrebné dokumenty. 

Podmienky budú aj zverejnené.  

 

Norbert Miklós – občan 

- Vyjadril sa taktiež k zrušenému bodu pripomienky a podnety občanov, súhlasí s D. 

Kissom a uvedené rozhodnutie rozporuje. 

- Parkovanie pri záhradkách, ul Šaľská, je to tam nebezpečné, pýta sa či je to možné 

tam riešiť 

- T. Horváth – poslanec MsZ – vyjadril sa k situácii pri záhradkách. Zúčastnil sa 

rokovania. Odporúča spevniť to, urobiť násyp, suťou či makadamom. 

- K TC Galandia – od roku 2015 od kedy sa zavrela sa dalo do nej už množstvo peňazí. 

Nestačilo to na to, aby sa to normálne zrekonštruovalo? Pýta sa či bude niekto schopný 

vyčísliť celkové náklady, ktoré už boli do nej investované. Koľko ešte bude treba 

investovať do Galandie, keď stále nie je dosť. 

Mgr. Kolek – informoval, že bolo podané trestné oznámenie v súvislosti s Galandiou na 

neznámeho páchateľa. 

- Koncepcia „ gabiónového státia“, kedy už bude pripravená, dlho sa pripravuje. 

Situácia je hrozná na území mesta so stojiskami, aj pri jeho činžiaku, smeti sú rozfúkané 

po okolí. 

- P. Závodský – pripravuje sa zmena organizačná štruktúra, v rámci bude  možnosť 

intenzívnejšie sa venovať len odpadovému hospodárstvu. Ešte koncepciu nemá na stole, 

ale bude. Gabiónové státia sa budú riešiť, ich realizácia po doriešení financovania, 

pracuje sa na tom. 

- Parkovacie miesta – pri Cafíkovi - zámena pozemkov  – pýta sa prečo mesto nespraví 

vlastné parkoviská, malo by to význam aj vo vzťahu ku Karte Galanťana. Nevie či 

zámena pozemkov nebude problémom v rámci zákona o nakladaní s majetkom obce – 

138/1991. 



 

Milan Bičan – občan 

- Vyjadril sa ku Galandii – počúval posledné MsZ, kde konateľ prezentoval plánované 

investície do technológií. Pýta sa kedy už bude v Galandii taký konateľ, ktorý už nebude 

pýtať stále peniaze a sprevádzkuje ju. Chcel by zistiť koľko peňazí sa už do Galandie 

vrazilo, koľko nás už Galandia stála. Stále si Galandia vyžaduje nové investície. Čaká, 

že konateľ dá novú víziu. 

- P. Závodský – konateľ nastúpil nedávno, spravil previerku. Boli zrušené predohrevy, 

nepoznáme dôvody, ani, že kto to spravil. Druhý problém boli rošty, okolo bazénov sú 

prepady, na ktorých sú rošty, tie zmizli boli urobené plastové, vyhadzuje ich. Konateľ 

spravil finančný plán. Zostavil investičné a prevádzkové náklady. Finančný plán bude 

predstavovať poslancom 25.5.2023 následne to bude prezentované občanom.  

- K úradným tabuliam v mestských častiach – bolo by vhodné zverejňovať pozvánku 

na mestské zastupiteľstvo v úradných tabuliach v mestských častiach. 

- Mgr. Morovičová, vedúca OVVS – mesto má iba jednu oficiálnu úradnú tabuľu, v sídle 

MsÚ. Tu je pozvánka zverejňovaná. V súčasnosti prebieha aj modernizácia úradnej 

tabule. Spomínané tabule sú len informačné, dokonca máme už len v Nebojsi 

a v Hodoch, v Javorinke už ani nie je. Pokiaľ sa vedenie mesta rozhodne opätovne dávať 

pozvánku v tlačenej podobe do tých tabúľ bude sa podľa toho ďalej postupovať. 

- Mgr. Kolek – v rámci Interegu sa plánujú osádzať moderné elektronické úradné tabule 

v rámci ďalšieho územia mesta, nie sú vylúčené ani mestské časti. 

- Futbalové ihrisko v Hodoch – zaznamenal sťažnosť, že ihrisko bolo ako „mínové 

pole“ Možnosť osadiť tabule – zákaz vodenia psov. Požiadavka na viceprimátora – či je 

možné nájsť financie na mestský Kynologický klub, ktorý by pôsobil na svojom 

pôvodne určenom mieste, pri železnici, nakoľko psov trénujú na ihrisku a športovci 

musia chodiť mimo. 

- P. Závodský – mestský kynologický klub neexistuje. Využíva sa pozemok, ktorý sa 

využíva len na základe dobrej vôle, bolo to neorganizované. Plánuje sa založenie 

občianskeho združenia. 

- Galantské noviny – MsZ odsúhlasilo v minulosti 20 000 EUR na vydávanie, nevie 

prečo sa nevydávali a robili sa prieťahy. Kvituje, že sa začali vydávať. Nevie prečo sa 

doteraz nevydávali. 

- Mgr. Kolek – popísal situáciu vydávania novín v minulom volebnom období, teraz je 

rešpektovaný štatút schválených novín.  

- Obnova spomaľovača, ktorý bol odcudzený v Hodoch – autá nedodržujú rýchlosť, 

potreba osadiť ho. 

- P. Závodský – na toto volebné obdobie máme v pláne riešiť Y-križovatku v Hodoch, 

v rámci toho bude možné riešiť aj spomaľovač. 

 

Mgr. Júlia Gálová – občianka 

- Žiada pár slov k Memorandu – Armáda spásy 

P. Závodský – vypovedali sme bývalé memorandum, nakoľko Armáda spásy nebola schopná 

poskytovať služby ku ktorým bola zaviazaná, z dôvodu, že nemala objekt skolaudovaný. 



Pripravilo sa nové memorandum, ktoré prešlo komisiami. Sú tam zahrnuté všetky služby okrem 

nocľahárne, ktorá musí mať vhodný priestor, nie medzi rodinnými domami. Denný stacionár sa 

však môže prevádzkovať. Armáda spásy deklaruje, že všetky služby v memorande uvedené je 

schopná plniť. 

Ján Hrdlica – občan 

Plocha pri súde – prečo sa tam nespraví parkovisko, je to veľké miesto nevyužité 

P. Závodský – máme to v pláne urobiť 

Ukradnuté rošty v Galandii- kto to odrezal, treba zistiť kto to ukradol, nech to zistí polícia  

P. Závodský – bolo podané trestné oznámenie, čiže sa to bude riešiť. 

V závere stretnutia sa viceprimátor P. Závodský dotkol 2 dôležitých bodov a to výrazné 

zaangažovanie sa Mesta Galanta do riešenia „ križovatky smrti“ na Kolónii. Mesto Galanta 

vstupuje ako líder do projektu na prebudovanie kruhovej križovatky na Kolónii. Ďalší dôležitý 

zámer, ktorý sa bude prejednávať na MsZ bude zámer spoločnosti Parkhouse, na svoje náklady 

budú realizovať aktivity, ktoré doriešia problémy mnohých ľudí. 

 

 

 

Zapísala : Mgr. Morovičová 

V Galante: 10.5.2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


